

Date: December 16, 2025

التاريخ: 16 ديسمبر 2025

To: Bursa Kuwait Company KPSC

السادة/ شركة بورصة الكويت
 المحترمين،،،
 تحية طيبة وبعد،،،

Sub: Disclosure of material information related to the transfer of ownership of the Company's shares to one of its subsidiaries

الموضوع: إفصاح بشأن معلومة جوهرية تتعلق بنقل ملكية أسهم الشركة لشركة تابعة

In compliance with the Law No 7 of 2010 and according to Module (10) from the executive regulation regarding the Disclosure and Transparency. Below the disclosure of Material Information Appendix.

إلتزاما منا بأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010، ووفقا لما جاء بالكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، نرفق أدناه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Date	December 16, 2025	16 ديسمبر 2025	التاريخ
Name of the Listed Company	National Real Estate Company KPSC	الشركة الوطنية العقارية ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة
Material Information	Please note that the company has transferred the ownership of 102,255,320 shares owned in Agility Public Warehousing Company K.S.C.P. to a subsidiary (NREC Global Limited) in United Arab Emirates – Abu Dhabi which is 100% owned by the company.	يرجى العلم بأن الشركة قد قامت بنقل ملكية 102,255,320 سهم مملوك لها في شركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك.ع إلى شركة تابعة (إن آر أي سي العالمية المحدودة) في دولة الإمارات العربية المتحدة - أبوظبي ومملوكة لها بنسبة 100%.	المعلومة الجوهرية
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	No impact.	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



فaisal Jamil Sultan Al Essa - فيصل جميل سلطان العيسى
 نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي - Vice Chairmane & CEO